
Zápisnica 10/2019 

z porady vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa  20. augusta 2019 

 

 

 

Prítomní členovia vedenia fakulty: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. Ing. Milan Polakovič, CSc.; prof. 

Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD. 

Prizvaní: 

prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; doc. Ing. Dušan Berkeš, CSc.; zástupca študentov (ospr.) 

 

PROGRAM: 

Stále body rokovania: 

A. Kontrola úloh (Michalová) 

B. Aktuálne informácie o propagácii fakulty v spolupráci s PR agentúrou (Drtil, Michalová) 

C. Aktuálne informácie o projekte Accord (Gatial, Lakatoš, Michalová) 

 

1. Priebežné čerpanie finančných prostriedkov v kapitolách mzdy a tovary a služby za I. polrok 2019 

(Gatial, Michalová, prizvaná Michalíková) 

2. Informácia o 2. kole prijímacieho konania na Bc. štúdium (Reháková) 

3. Harmonogram úvodu do štúdia v ak. roku 2019/2020 (Reháková) 

4. Informácia o obsadení postdoktorandských miest na FCHPT STU(Polakovič) 

5. Informácia o využívaní UZ Vyhne v I. polroku 2019 (Michalová) 

6. Hlavné úlohy v propagácii fakulty pre ďalší akademický rok – Brainstorming (členovia vedenia 

FCHPT) 

7. Rôzne 

 

A. Kontrola úloh 

Príloha zápisnice pre členov vedenia fakulty. 

 

B. Aktuálne informácie o propagácii fakulty v spolupráci s PR agentúrou  

Prod. Drtil  predložil  písomne  prehľad  uskutočnených  a  plánovaných  aktivít  spolu  s rozpočtom 

zameraných  na  II. kolo  propagačných  aktivít,  rozpisom  aktivít  stretnutí  a  služobných  ciest 

zameraných  na  propagáciu  priamo  na  stredných  školách  a  to  na  Slovensku  aj  na  Ukrajine 

prostredníctvom našich absolventov a aktuálnych  študentov  z danej  krajiny.  Pre  všetky akcie  sú 

zabezpečené zodpovedajúce propagačné materiály – v digitálnej a printovej podobe. 

Prod. Lakatoš  a  tajomníčka  fakulty  informovali  o  stretnutí  s agentúrou,  pripravujúcou  Noc 

výskumníkov s cieľom získať jeden spoločný priestor na prezentáciu fakulty. Agentúra v septembri 

uzavrie rozdelenie priestorov na základe tématických okruhov podľa návrhu ich architekta a bude 

sa snažiť výjsť v ústrety fakulte. 

Rovnakú možnosť ponúka aj  STU ako celku – v prípade,  že  rektorát  zabezpečí  spoločný priestor 

v rámci  univerzity  pre  všetky  prezentujúce  sa  stánky,  fakulta  takúto  aktivitu  víta  a  považuje  za 

samozrejmosť  byť  súčasťou  univerzitnej  prezentácie.  Rektorát  sľúbil  dodať  jednotné  označenie 

stánkov. 



 

C. Aktuálne informácie o projekte Accord 

Projekt  Accord  je  stále  v rokovaní  na  ministersko‐európskej  úrovni.  Vypratávanie  priestorov 

postupuje v Starej budove, je potrebná väčšia koordinácia s prevádzkovým útvarom. Žiariče bude 

potrebné zlikvidovať, sú riadne registrované a riadne uzatvorené v predpísaných priestoroch, ide 

len  o minimálne  množstvá.  Budú  sa  likvidovať  v spolupráci  s odbornou  firmov  a  Javysom  bez 

ohľadu na termín realizácie projektu Accord. 

Uznesenie 1/10/2019: 

Zlikvidovať žiariče v Starej budove v zmysle súvisiacich zákonov a predpisov SR. 

Z: prod. Lakatoš, tajomníčka fakulty 

T.: 30. 6. 2020 

 

Bod 1. Priebežné čerpanie finančných prostriedkov v kapitolách mzdy a tovary a služby za I. polrok 

2019 

Dekan  fakulty  predložil  a  komentoval  písomný  materiál  zaslaný  členom  vedenia  elektronicky. 

Konštatoval  čerpanie  podľa  plánu  a  nevyhnutnosť  šetriť  prostriedky  TaS  z dôvodu  nevyhnutných 

plánovaných  opráv  a  rekoštrukcií  budov  podľa  spracovaných  výkaz  výmerov,  ktoré  v oblasti 

zabezpečenia  budov  a  protipožiarnej  ochrany Novej  budovy  dosahujú  sumu  takmer  600 000 Eur  a 

v oblasti  zabezpečenia  funkčnosti  Novej  budovy  dosahujú  sumu  napr.  200 000 Eur  na  základné 

opravy vodovodných potrubí ap. 

Vedenie fakulty berie informácie na vedomie. 

 

Bod 2. Informácia o 2. kole prijímacieho konania na Bc. štúdium 

Prod. Reháková predložila podrobný tabuľkový prehľad výsledkov zápisu z II. kola Bc. štúdia, ktorý bol 

zaslaný  členom  vedenia  elektronicky.  Konštatovala  udržanie  trendu  z minulého  roku  v počte 

zapísaných  študentov  resp.  mierne  navýšenie.  V porovnaní  s ostatnými  fakultami  STU  FCHPT  ako 

jedna  z dvoch neklesla  v počte  zapísaných  študentov,  čo  je  pripísané  kvalitne  vedenej  propagačnej 

kampani a dobre zvolenej komunikačnej stratégii fakulty zameranej na stredoškolákov a v II. kole na 

neprijatých  záujemcov  na  medicínu.  „Chémia“  nemá  také  firemné  zázemie  na  Slovensku  ako  iné 

technické  smery  a  preto  s aktuálnym  vývojom môžeme  byť  spokojní.  Dekan  fakulty  uviedol,  že  za 

výsledok zodpovedá aj kvalitná práca propagačného tímu fakulty. Vedenie fakulty zobralo informácie 

na vedomie. 

 

Bod 3. Harmonogram úvodu do štúdia v ak. roku 2019/2020 

Prodekanka  pre  vzdelávanie  uviedla materiál,  ktorý  bol  zaslaný  členom  vedenia  elektronicky  a  bol 

schválený  s pripomienkami,  ktoré  budú  zapracované  pred  rozoslaním  materiálu  akademickej  obci 

fakulty. 

 

Bod 4. Informácia o obsadení postdoktorandských miest na FCHPT STU 

Prod.  Polakovič  uviedol  písomne  predložený  materiál  a  na  základe  priebehu  obsadzovania  miest 

uviedol,  že sú potrebné nové pravidlá, ktoré spracuje a predloží vedeniu  fakulty na prerokovanie a 

schválenie. Vedenie fakulty zobralo informácie na vedomie. 

Uznesenie 2/10/2019: 

Predložiť návrh úprav pravidiel na obsadzovanie postdoktorandských miest na FCHPT STU. 

Z: prod. Polakovič 



T: 30. 1. 2020 

 

Bod 5. Informácia o využívaní UZ Vyhne v I. polroku 2019 

Tajomníčka  fakulty  predložila  podrobný  písomný  prehľad  o  obsadení  zariadení  vo  Vyhniach,  kde 

aktuálne  je  veľký  záujem  pracovníkov  o  pobyty  školiace  aj  rekreačné.  Realizovali  sa  workshopy 

a pracovné stretnutia oddelení, rodinné pobyty aj z iných fakúlt STU. Rezervácie pobytov prebiehajú 

bez  problémov,  prevádzkový  poriadok  bol  aktualizovaný  podľa  posúdenia  priebežne  vzniknutých 

potrieb,  správa  budovy  je  na  výbornej  úrovni  t.j.  zmena  správkyne  priniesla  prospech  fakultnému 

zariadeniu a priniesla aj spokojnosť zamestnancov. Budova je udržiavaná, realizované sú príležitostné 

výzdoby,  bol  natretý  plot  a  priebežne  sú  odstraňované  problémy  s prevádzkou  napr.  problémovo 

osadené sprchovacie kúty, doplnenie inventáru, ap. 

Uznesenie 3/10/2019: 

Zvýšiť  informovanosť  o možnosti  využiť  zariadenie  vo  Vyhniach  formou  prezentácie  na  nástennej 

tabuli na fakulte. 

Z: prod. Drtil, tajomníčka fakulty 

T: 15. 12. 2019 

 

Bod 6. Hlavné úlohy v propagácii fakulty pre ďalší akademický rok – brainstorming 

Dekan  fakulty  uviedol  problematiku  zameranú  na  zvýšenie  povedomia  o  vysokej  kvalite  štúdia  na 

FCHPT STU a získavanie študentov so záujmom o ponúkané študijné programy. Zároveň vzhľadom na 

časovú náročnosť problematiky presunul tento bod na ďalšie rokovanie vedenia fakulty. 

 

Bod 7. Rôzne 

Členovia  vedenia  fakulty  stručne  prerokovali  zámery  rozvoja  na  najbližšie  obdobie  a  formu  ich 

písomnej prezentácie. 

 

 

Bratislava, 20. 8. 2019 

 

Zápis: 

Ing. Alena Michalová 

tajomníčka fakulty 

 

Za správnosť: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc. 

dekan FCHPT STU 

 


